



Services Australia Disability Support Pension

هل تعانى من حالة طبية دائمة تمنعك من العمل؟

قد تتمكن من الحصول على Disability Support Pension من Services Australia إذا كنت تستوفي المشروط الطبية وغير الطبية non-medical.

يمكنك قراءة المزيد حول ماهية هذه الشروط وكيف نقوم بتقييم مطالبتك على موقعServices Australia .

يمكنك أيضًا استخدام Disability Support Pension pre-claim guide على الإنترنت. لن يخبرك الدليل ما إذا كان بإمكانك المطالبة أم لا.

إذا كنت تعتقد أن هذه هي الدفعة المناسبة لك، فتأكد من أن لديك أدلة طبية لدعم مطالبتك.

يجب عليك أيضًا قراءة معلوماتنا حول Program of Support في حالة انطباق ذلك عليك. يساعد هذا البرنامج الأشخاص ذوي الإعاقة في التحضير لوظيفة والعثور عليها والاحتفاظ بها.

عندما تكون مستعدًا لتقديم مطالبة، فإن أسهل وأسرع طريقة للمطالبة هي عبر الإنترنت.

إذا كان لديك رقم العميل المرجعي الخاص بCRN) Centrelink)، فيمكنك المطالبة عبر الإنترنت من خلال حساب myGov الخاص بك.

إذا لم يكن لديك CRN، اذهب إلى my.gov.au للحصول على واحد.

لا تحتاج إلى زيارة مركز خدمة.

إذا كان لديك مرشح مراسلة، فيمكنه المطالبة نيابة عنك عبر الإنترنت. إذا لم يكن لديك مرشح مراسلة وتريد واحدًا، فأنت بحاجة لإعداد ذلك.

لا يمكن لكل شخص لديه إعاقة أو حالة طبية الحصول على Disability Support Pension. إذا لم تتمكن من الحصول عليها، فقد تتمكن من الحصول على Services Australia.

لمزيد من المعلومات، اذهب إلى:

- servicesaustralia.gov.au/dsp •
- servicesaustralia.gov.au/yourlanguage حيث يمكنك قراءة المعلومات بلغتك أو الاستماع إليها أو مشاهدتها.

أو اتصل على الرقم 202 131 للتحدث معنا بلغتك حول مدفوعات وخدمات Centrelink.



Services Australia Disability Support Pension

Do you have a permanent medical condition that stops you from working?

You may be able to get Disability Support Pension from Services Australia if you meet both non-medical and medical rules.

You can read more about what these rules are and how we assess your claim on the Services Australia website.

You can also use our online Disability Support Pension pre-claim guide. It will not tell you if you can get the payment but it will help you decide whether to claim.

If you think it is the right payment for you, make sure you have medical evidence to support your claim.

You should also read our information on Program of Support in case that applies to you. This program helps people with disability to prepare for, find and keep a job.

When you are ready to submit a claim, the easiest and quickest way to claim is online. If you already have a Centrelink Customer Reference Number (CRN), you can claim online through your myGov account.

If you do not have a CRN, go to my.gov.au to get one.

You do not need to visit a service centre.

If you have a correspondence nominee they can claim for you online. If you do not have a correspondence nominee and you want one, you need to set this up.

Not everyone with disability or a medical condition can get Disability Support Pension. If you cannot get it you may be able to get other payments from Services Australia.

For more information go to:

- servicesaustralia.gov.au/dsp
- **servicesaustralia.gov.au/yourlanguage** where you can read, listen to or watch information in your language.

Or call 131 202 to talk about Centrelink payments and services in your language.